
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de fractie van het CDA 

gestelde vragen over overlast en mishandeling fietstunnel Beijumerweg. 

De brief met achtergrond van de schriftelijke vragen treft u als bijlage aan. 

 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat omwonenden al langer 

klagen over overlast door hangjongeren in de buurt van de tunnel bij 

de Beijumerweg? Zo ja, kan het college aangeven wat er met deze 

meldingen is gedaan? 

Nee, het is ons niet bekend dat omwonenden al langer klagen over 

overlast in de buurt van de tunnel bij de Beijumerweg. Er zijn hierover 

in de afgelopen maanden geen meldingen gedaan bij het meldpunt 

overlast en zorg. 

 

2. Hoeveel meldingen zijn er in 2018 en 2019 binnengekomen over de 

fietstunnel bij de Beijumerweg en wat is de aard van deze meldingen? 

In 2018 en 2019 zijn twaalf incidenten geregistreerd bij de politie, die 

zich hebben afgespeeld in de omgeving van de tunnel bij de 

Beijumerweg. Behoudens het in de brief vermelde incident van 11 

februari 2019, heeft geen van de meldingen betrekking op overlast van 

hangjongeren, jeugd of het plegen van geweld. Vier meldingen 

hebben betrekking op een vorm van overlast van dieren. De andere 

meldingen zijn meldingen van lage prioriteit zoals het aantreffen van 

een paar laarzen in de sloot en het op een verkeersgevaarlijke manier 

spelen van kinderen in de tunnel. 
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3. Welke maatregelen heeft het college genomen om dergelijke vormen 

van overlast en mishandeling aan te pakken? Welke aanvullende 

maatregelen kan het college verder nog nemen om deze vormen van 

overlast en mishandeling tegen te gaan, bijvoorbeeld cameratoezicht? 

De politie voert onderzoek uit naar betrokken jongeren. Daarnaast is 

er sinds het incident aan de Beijumerweg extra inzet van de politie 

geweest. 

We werken al enige tijd met de aanpak problematische jeugdgroepen. 

Onderdeel hiervan is de Plus Min Mee methodiek. Dit model 

beschrijft het proces van het in beeld brengen van een problematische 

jeugdgroep tot aan het daadwerkelijk aanpakken en evalueren ervan, 

inclusief de rol en verantwoordelijkheden die de verschillende 

ketenpartners hierin hebben. We hebben uw raad hierover 

geïnformeerd  middels de brief Stand van zaken aanpak 

problematische jeugdgroepen d.d. 21 maart 2018 (kenmerk 6787003).  

Op 28 juni 2018 hebben we uw raad geïnformeerd over de 

Eindevaluatie aanpak problematische jeugdgroepen (kenmerk 

6986814). 

Naast de aanpak problematische jeugdgroepen hebben we ook risico- 

jeugdoverleggen in een aantal wijken, waaronder ook in Beijum. In dit 

overleg brengen we jongeren in beeld en voorkomen we (in sommige 

gevallen) het ontstaan van nieuwe jeugdgroepen. 

Gezien het aantal en aard van de meldingen ziet het college geen 

aanleiding om extra maatregelen te nemen.  

 

4. Zijn er signalen dat de problematische jeugdgroep in Beijum 

betrokken is bij deze mishandeling en kan het college aangeven wat de 

huidige stand van zaken is rondom de aanpak van deze jeugdgroep? 

Het strafrechtelijke onderzoek naar deze mishandeling is nog gaande. 

Inmiddels zijn vijf  verdachten (jongeren) aangehouden voor een 

ander incident. Deze jongeren zijn woonachtig in verschillende wijken 

in Groningen. Er wordt onderzocht of deze jongeren meer incidenten 

gepleegd hebben, waaronder het incident inzake de mishandeling 

fietstunnel Beijumerweg Bovendien wordt onderzocht of deze 

dadergroep betrokken is bij andere vormen van criminaliteit zoals 

vermogensdelicten en verstoringen van de openbare orde.  

In het najaar van 2018 is besloten de specifieke aanpak 

problematische jeugdgroep Beijum te beëindigen. De reden hiervoor 

was dat de groep uit elkaar was en er geen sprake meer was van 

overlast in groepsverband. Een aantal jongeren zijn toegeleid naar 

vrijwillige of verplichte zorg. De overige groepsleden hebben een 

vrijetijdsbesteding gevonden in sociale activiteiten. Ze doen dit zowel 

bij het jongerenwerk in Beijum als in Lewenborg. 
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Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

 

de burgemeester,    de secretaris, 

Peter den Oudsten     Diana Starmans 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


